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Protokoll från Enskede-Årsta-Vantörs 
(EÅV), Skarpnäcks och Farstas 
gemensamma råd för 
funktionshinderfrågor 

Närvarande: 
  
Beatrice Kolijn - (DHR - Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet – 

Stockholmsavdelningen)  

Lennart Almqvist - (Autism & Aspergerföreningen i Stockholm)  

Lena Nisula Wester - (SRF - Synskadades Riksförbund Stockholms stad) 

Anton Ullvin - (FHDBF - Föreningen för Hörselskadade och Döva barn 

med Familjer)  

 
Frånvarande: 

Parisa Piran (Attention) 

Anne Mondotter - (SRF - Synskadades Riksförbund Stockholms stad) 

Rolf Eriksson - (FSDB - Förbundet Sveriges Dövblinda Stockholm och 

Gotland) 

 
Tolk:  

Två teckenspråkstolkar från Tecken & Tolk Sverige AB  

Tjänstepersoner: 

Joanna Millares Rosell, enhetschef vid administrativa avdelningen och 

Gustav Hjorth Tegman, utredare och sekreterare för rådet för 

funktionshinderfrågor 

 

Tidpunkt: 

09.30-12.00 

Plats: 

Slakthusplan 8A 
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1. Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordning  
Lennart förklarade mötet öppnat och dagordningen 
godkändes 

  
2. Val av protokolljusterare och tid för justering av 

protokollet  
Som justerar valdes Lena Nisula Wester och Anton Ullvin 

 
3. Genomgång av föregående protokoll  

Rådet önskar få ta del av relevanta nämndhandlingar och 
tillsammans med tjänstepersonerna förs dialog kring 
struktur kring det. EÅV kommer att behöva uppdatera 
intern arbetsgång och rutiner så att rådet i ett tidigt stadie 
kan komma in som remissinstans i alla relevanta 
ärenden. Sådana ska skickas ut till alla ledamöter samt 
ordförande och vice ordförande. Rådet ansvarar sedan 
för intern hantering.  
 
Rådet uppger att de inte anser att stadens 
delaktighetsprogram ordentligt genomsyrar EÅV:s 
verksamhetsplan för år 2023.  
Joanna svarar att det finns en del kopplingar mellan 
fokusområdena i delaktighetsprogrammet och förra årets 
verksamhetsplan och som kommer att presenteras 
närmare vid presentation under punkt 4.  
Gustav uppger att det är en viktig fråga och att rådet 
tillsammans med tjänstepersonerna inom ramen för de 
nya gemensamma arbetssätten under året kommer att 
arbeta med att implementera delaktighetsprogrammet i 
den ordinarie verksamheten.  
 
Rådet har en fråga kring hur det ser ut med visuella 
brandlarm på offentliga platser i stadsdelsområdet, 
exempelvis vid tele2-arenan? Rådet skulle vilja få besök 
av någon vid förvaltningen som arbetar med frågan. 
Gärna i samband med genomgång kring kris- och 
beredskap. Rådet undrar om det kanske går att göra 
något platsbesök vid skyddsrum för att se om det är 
anpassat och tillgängligt utifrån ett 
funktionshinderperspektiv. Rådet ser det som en 
övergripande fråga även för Skarpnäck och Farsta.  
 
EÅV, Skarpnäck och Farsta har en gemensam aktivitet i 
verksamhetsplanen kring att ta fram en insiktsutbildning. 
EÅV har en fråga till rådet kring inriktning på tilltänkt 
insiktsutbildning och vilken som är målgruppen? 
Rådet uppger att det kan vara en praktisk eller teoretisk 
utbildning och att målgruppen kan vara både politiker och 
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tjänstemän men vid en prioritering bör politikerna få delta 
i första hand.  
Gustav berättar om sina erfarenheter kring 
insiktsutbildning som föreningen Unga funkisrörelsen 
anordnade i början av mars.  
 
EÅV har en fråga kring rådets önskemål kring träff med 
presidiet och nämnd och vad rådet önskar ta upp?  
Rådet önskar ta upp relevanta frågor från 
delaktighetsprogrammet, frågor kring skola, LSS, hur de 
tänker kring att ta rådets kunskap till sig och information 
om teckenspråk.  
Gustav uppger att det är bra om rådet förbereder frågor 
som presidiet får utskickat på förhand.  
Rådet anser att det i första hand räcker med att träffa 
presidiet och att kanske träffa hela nämnden vid senare 
tillfälle om rådet ser ett behov av det.  
EÅV bjuder in presidiet till majsammanträdet.  

 
4. Presentation och information från Enskede-Årsta-

Vantörs stadsdelsförvaltning  
Joanna har en dragning kring verksamhetsplaner och 
verksamhetsberättelser och koppling mellan aktiviteter 
och fokusområden i delaktighetsprogrammet. 
Rådet anser att det är bra aktiviteter men undrar hur det 
ser ut med måluppfyllnaden? 
Joanna svarar att det är en viktig aspekt att ta med sig till 
det fortsatta gemensamma arbetet med aktiviteter i 
verksamhetsplan för 2025. 

 
5. Anmälningsärenden/Övrigt  

Rådet saknar måluppfyllnadsgrad för aktiviteter i 
verksamhetsberättelse. För 2025 måste målen från 
fokusområdena i aktiviteterna finnas i indikatorerna. 
Rådet efterfrågar mer siffror och statistik 

 
6. Sammanträdet avslutas  

Lennart avslutade mötet.  
 
Nästa sammanträde är den 31 maj 

 

 

Protokoll justerat 2024-04-09 
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Lena Nisula Wester
Ledamot

Anton Ullvin
Ledamot
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